

Title (en)

DEVICE FOR PREPARING WAFERS FROM PUFFED CEREALS.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUR HERSTELLUNG VON VERPUFFTEN GETREIDEKUCHEN.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR LA PREPARATION DE GALETTES DE CEREALES EXPANSEES.

Publication

EP 0403488 A1 19901227 (FR)

Application

EP 89901448 A 19890111

Priority

BE 8800025 A 19880111

Abstract (en)

[origin: WO8906092A1] A device for manufacturing products based on cereals cooked under pressure and then puffed comprises a mould consisting of a die and punch which move relative to each other. A mobile element of the mould is actuated by a system of levers which is acted on by a driving means capable of continuous movement and which moves the elements of the mould relative to each other between an open position, a pressure-cooking position, and a puffing position in which the mould elements are not yet open. The device is also provided with a device for dosing the raw materials and extracting the finished products.

Abstract (fr)

Dispositif pour la fabrication de produits à base de céréales cuites sous pression, et ensuite expansées, dans un moule constitué d'une matrice et d'un poinçon mobiles relativement l'un à l'autre, un élément mobile de ce moule étant actionné au moyen d'un système de leviers sur lequel agit un moyen d'entraînement pouvant être mis en mouvement continu, et déplaçant relativement les éléments du moule entre une position ouverte, une position de cuisson sous pression et une position d'expansion dans laquelle les éléments du moule ne sont pas encore ouverts, et muni d'un dispositif de dosage de matières premières et d'extraction des produits finis.

IPC 1-7

A21B 5/02; A23L 1/18

IPC 8 full level

A21B 5/02 (2006.01); **A23L 7/178** (2016.01)

CPC (source: EP)

A21B 5/02 (2013.01); **A23L 7/178** (2016.07)

Citation (search report)

See references of WO 8906092A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8906092 A1 19890713; AU 2925589 A 19890801; BE 1001338 A7 19891003; EP 0403488 A1 19901227

DOCDB simple family (application)

BE 8900003 W 19890111; AU 2925589 A 19890111; BE 8800025 A 19880111; EP 89901448 A 19890111